
 

 

 
                                                                   SKRAĆENI ZAPISNIK  
 
Sa konstituirajude sjednice Upravnog odbora Kuglačkog saveza Karlovačke županije za mandatno 
razdoblje od 2016. do 2020. godine održane u srijedu 15. lipnja 2016. godine u 18 sati u 
prostorijama KSKŽ-e u Domu HV Zrinski u Karlovcu, Marina Držida 4.  
 
PRISUTNI: Josip Latkovid, predsjednik 
Darko Pribanid, dopredsjednik 
Jasenka Štimac, član 
Dane Gašparovid, član  

Mijo Tomašid, član 

Ivica Profozid, član 

 
ODSUTAN: Vlado Idžan (opravdano) 
 
OSTALI PRISUTNI: Ivona Škalamera, tajnica KSKŽ  
 
Predsjednik KSKŽ Josip Latkovid otvara konstituirajudu sjednicu UO KSKŽ-e za mandat od 2016. do 

2020. godine. Na početku sjednice čestita igračicama KK Karlovac na osvajanju brončane medalje na 

KUP-u RH. Ovom prilikom čestitao je izabranim članovima UO i poručio im da od njih očekuje 

korektan i transparentan rad za dobrobit i boljitak kuglanja u Karlovačkoj županiji. 

Utvrđuje da imamo kvorum za donošenje pravovaljanih Odluka i Zaključaka, pa predlaže sljededi 

dnevni red, koji su članovi UO dobili u pozivu. 

 

DNEVNI RED: 

1. Usvajanje Zapisnika sa 16. Sjednice UO KSKŽ-e za mandatno razdoblje 2012./2016. 

2. Formiranje Povjerenstva za primopredaju 

3. Ovlaštenja za potpis financijske dokumentacije Saveza 

4. Imenovanja komisije i povjerenstva KSKŽ-e 

5. Odluka o brisanju BK Nomad iz članstva KSKŽ-e 

6. Izvješde tajnice o pladanju članarine klubova članova prema KSKŽ-e 

7. Pitanja, prijedlozi i informacije  

Dnevni red jednoglasno je usvojen. 

AD-1. USVAJANJE ZAPISNIKA SA 16. SJEDNICE UO KSKŽ-e 

Predsjednik Saveza pozvao je prisutne da iznesu eventualne primjedbe ili dopune na dostavljeni 

zapisnik sa 16. Sjednice UO KSKŽ-e, koja je održana 18. travnja 2016. godine. Kako nije bilo primjedbi i 

dopuna, zapisnik sa 16. Sjednice UO KSKŽ jednoglasno je prihvaden. 

 



AD-2. FORMIRANJE POVJERENSTVA ZA PRIMOPREDAJU 

Josip Latkovid upoznaje članove UO da po potrebi treba formirati Povjerenstvo za primopredaju 

između prethodnog i sadašnjeg Upravnog odbora. Kako su predsjednik UO i tajnica isti kao u 

prethodnom sazivu praktično se ne treba vršiti primopredaja, osim u jednom slučaju, a to je 

primopredaja mobilnog telefona i SIM kartice za broj mobitela 098/306-916, koji je koristio Zdravko 

Cegur, predsjednik NK KSKŽ-e. Stoga je Josip Latkovid u primopredajno povjerenstvo predložio sebe 

kao predsjednika Saveza, tajnicu Ivonu Škalamera i člana NO Nedeljka Vojaka. Nakon krade rasprave 

o potrebi primopredaju Upravni odbor prihvatio je ovakav prijedlog. 

 

AD-3. OVLAŠTENJA ZA POTPIS FINANCIJSKE DOKUMENTACIJE KSKŽ-e 

Temeljem članka 7. Statuta KSKŽ-e Savez u pravnom prometu predstavljaju i zastupaju predsjednik i 

dopredsjednik, u ovom slučaju to su Josip Latkovid i Darko Pribanid. Temeljem članka 49. stavka (2) 

alineje 1 Statuta KSKŽ-e Savez zastupa i predstavlja tajnik, a to je Ivona Škalamera. Za potpisivanje 

financijske dokumentacije osim predsjednika, dopredsjednika i tajnice to može biti i neki drugi član 

Upravnog odbora. Predsjednik Latkovid predlaže da se tijekom vremena, kada nam to dozvole prilike, 

aktivira i platni promet internetom. Kako dopredsjednik Saveza nije uvijek dostupan, pa da ne bi bilo 

problema kod potpisivanja financijske dokumentacije, predlaže kao potpisnika i člana UO Danu 

Gašparovid.  

Nakon krade rasprave Upravni odbor jednoglasno donosi odluku da se aktivira platni promet 

internetom, da su ovlaštene osobe za potpis financijske dokumentacije klasičnog i internetskog 

platnog prometa predsjednik Josip Latkovid, dopredsjednik Darko Pribanid, tajnica Ivona Škalamera i 

član UO Dane Gašparovid, kao i da se određuje dvojno potpisivanje/ovjeravanje platnih naloga.  

 

AD-4. IMENOVANJE KOMISIJE I POVJERENSTAVA KSKŽ-e 

Temeljem članka 41. stavak (1) Statuta KSKŽ-e Upravni odbor Saveza je izvršno tijelo Saveza, koje 

obavlja poslove i zadatke, a jedan od njih je i imenovanje komisija i povjerenstva u Savezu. Josip 

Latkovid podsjeda da je u svom predstavljanju programa za ovaj mandat obedao da de nastaviti s 

radom kao u proteklom razdoblju s komisijama i povjerenstvima u istom obimu s razlikom u tome što 

se nekim komisijama, kao što je natjecateljska, smanjio opseg posla zbog promjena koje je donio IO 

HKS. Stoga predlaže da se izaberu stalne komisije i povjerenstva Saveza, a po potrebi de se izabrati u 

druga potrebna tijela. Stoga predlaže:  

1. Natjecateljska i registracijska komisija: Ivona Škalamera, KK Karlovac, predsjednica, Željko 

Božičevid, KK Mostanje 1949, član i Dane Gašparovid, KK Rakovica, član 

2. Sudačka komisija: Davor Celinšdak, KK Mostanje 1949, predsjednik, Danijela Bočkaj, KK 

Karlovac, član i Josip Sušanj, KK Obrtnik, član 

3. Komisija za nagrade i priznanja: Josip Latkovid, KK Mantinela, predsjednik, Jadranka Meglajec, 

ŽKK Kupa Ozalj, član i Mijo Tomašid, KK Duga Resa, član 

4. Povjerenstvo za marketing i financije: Krešimir Perkovid, KK Mantinela, predsjednik, Damir 

Vukovid, KK Korana Slunj, član, Vlado Idžan, KK Željezničar Branitelj Ogulin, član 

5. Povjerenstvo za propagandu i informiranje: Darko Pribanid ŽKK Ogulin, predsjednik, Ivona 

Škalamera, KK Karlovac, član, Jovo Smoljanovid, KK Korana Slunj, član 

 

   

Predložene komisije i povjerenstva jednoglasno su prihvadena. 

 

 



AD-5. ODLUKA O BRISANJU BK NOMAD IZ ČLANSTVA KSKŽ-e 

Temeljem članka 24. stavka (1) članstvo u Savezu prestaje na vlastiti zahtjev članice uz obrazloženje, 

koji može biti podnesen u svako doba, a članstvo u tom slučaju prestaje 30 dana nakon primitaka 

zahtjeva od strane Saveza. Kako je od primitka Zamolbe za prestanak članstva u KSKŽ-e prošlo 30 

dana, BK Nomad na vlastiti je zahtjev brisan iz članstva u Kuglačkom savezu Karlovačke županije.  

 

AD-6. IZVJEŠDE TAJNICE O PLADANJU ČLANARINE KLUBOVA PREMA KSKŽ 

S obzirom na nove članove Upravnog odbora tajnica Ivona Škalamera upoznala ih je da je na sjednici 

UO iz 21. prosinca 2015. donesena odluka po kojoj godišnju članarinu klubovi iz prve i druge lige 

pladaju 500, trede 400, a ostale 300 kuna. Svi su klubovi izvršili svoju obvezu i platili članarinu. 

Predsjednik Saveza Josip Latkovid još je jednom zahvalio klubovima na izvršenim obvezama i izrazio 

zadovoljstvo da konačno imamo situaciju da ne trebamo sankcionirati klubove zbog nepladanja 

članarine.  

 

AD-7. PITANJA, PRIJEDLOZI I INFORMACIJE 

Predsjednik KSKŽ-e upoznao je članove UO s Kalendarom natjecanja HKS-a. Po tome bi lige sa 

dvanaest klubova počele sezonu ved 10. rujna, one sa deset klubova 17. rujna, a s osam klubova 1. 

listopada. Međutim, sve de se točno znati nakon prijava klubova, nakon čega de se formirati i lige za 

seniorke i seniore. Josip Latkovid zahvalio je svima na odazivu i suradnji kroz raspravu i donošenje 

odluka na ovoj konstituirajudoj sjednici UO i izrazio uvjerenje da de daljnjim radom opravdati 

povjerenje, koje su im dali članovi Saveza.  

 

Konstituirajuda sjednica završila je u 19.05. sati. 

 

 

Zapisničar: Ivona Škalamera, v.r.                                      Predsjednik: Josip Latkovid, v.r. 

 


